
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 113
van STEFAAN SINTOBIN
datum: 17 oktober 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Albert I-laan Brugge  -  Herinrichting

Blijkbaar bestaan er bij het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) plannen om de Albert 
I-laan in Brugge volledig opnieuw in te richten. De stad Brugge blijkt niet op de hoogte 
en krijgt hieromtrent ook geen duidelijkheid. 

1. Wat zijn de concrete plannen?

2. Wat is het budget en de timing?

3. Wat is het tijdpad van de werken? 

4. Waarom is hierover nog niet gecommuniceerd met de stad?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 113 van 17 oktober 2017
van STEFAAN SINTOBIN

1. Het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) heeft heden geen concrete plannen voor 
een (totale) herinrichting van de N397 Koning Albert I-laan in Brugge. 
De stad Brugge is momenteel bezig met de opmaak van een Ruimtelijk 
Uitvoeringsplan (RUP) voor het gebied in de omgeving van de Albert I-laan. In het 
kader hiervan zijn er voor de visie op de Albert I-laan zelf besprekingen geweest 
tussen AWV en het departement Mobiliteit en Openbare Werken. Bij deze 
besprekingen is gebleken dat een streefbeeld voor de N397 interessant zou kunnen 
zijn. 

2-3.Zie deelvraag 1: er zijn geen concrete plannen hiertoe.  

4. Mijn administratie en de diensten van de stad Brugge hebben op zeer regelmatige 
basis contact met elkaar. Concrete initiatieven worden steeds ten gepaste tijden 
besproken. 


